

Styrelsemöte ÖDET Programförening

2021-09-30



1 Närvaro

1.1 Närvarande

William Nilsson, Simon Uddberg, Jonathan Rendel, Soren Smink, Marcus Niklasson, Joel Pålsson

1.2 Anmäld frånvaro

Joel Ekstrand, Samuel Andréasson

1.3 Frånvaro

Oliver Christiansson, Jasmine Tuvevesson, Isak Axelsson Christoffer Jönsson

1.4 Adjungeringar

2 Dagordning

2.1 Mötet öppnas:

12:05

2.2 Dagordning godkänns:

Ja

2.3 Val av justeringsperson:

Joel Pålsson

2.4 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till i handlingarna:

Ja

2.5 Ekonomisk rapport:

Kortkonto: 3640.45 Kr

Phestkonto: 687.19 Kr

Placeringskonto: 1851.80 Kr

Buffert? budget 21/22

2.6 Inkomna skrivelser:

2.7 Uppföljning: skrivelser

2.7.1 SE

De är intresserade, de har haft ett event med U, men vill gärna träffa oss också. Efter årsmötet.

2.7.2 H5

Joel haft fortsatt kontakt om boka rum.

2.8 Uppföljning: sektionsrapporter

2.8.1 Phestkomité

2.8.2 D2, D4, pant och projektrum

- Skåp på D2 och D4: Deadline efter meddelat om återlämning av nycklar. Christoffer har haft ansvaret. Skåp finns så ingen panik att få tillbaka gamla. Måste göra kopior till de nycklar vi har. Lite dumt att folk har kvar nycklar som inte lämnar tillbaka, men kan inte byta lås pga kostnad och det är HHs skåp. Kanske ska ha en disclaimer för värdesaker när man lämnar ut skåp.
- Panten: V.40 Isak Christoffer, V41 Joel E Marcus. Joel ska kolla om Isak kan tömma denna veckan, Christoffer kan inte.
- Soren ska skicka mail till Hindgren och Sverre.

2.8.3 Märken

Överskott ifrån förra året som inte läggs på mekis? Det finns gamla märken att inspireras från.

2.8.4 Roll up

Har varit på tal om tidigare år. Bra att ha när det är event som vi ska visa upp oss på

2.8.5 Besöka skolor

Något som gjordes under föregående året och va mycket lyckat samt att Mikael och Nicolina sponsrade. Vi fick sponsring. De uppskattar det vi gör. Vi börjar kolla med skolor, gör intressekoll. Skicka vidare till nya KON.

2.9 Valberedning uppföljning

2.9.1 Budget

Soren, Joel, William, Marcus fixade - klar.

2.9.2 Verksamhetsberättelse 2020/21

Soren, William, Joel och Marcus fixade - nästan klar.

2.9.3 Revisorer

Mötet med Max klart - godkänt.

2.9.4 Ordförande

Nominerar vi William Nilsson till Ordförande? Ja.

2.9.5 Vice Ordförande

Nominerar vi Joel Pålsson till vice Ordförande? Ja.

2.9.6 Mentor Phestmeister

Nominerar vi Oliver Christiansson till Mentor? Ja.

2.10 SAOS nominering

Nominerar vi Soren till SAOS?

2.11 Övriga ärenden

Marknadsföring - Permanent länk på instagram?

2.11.1 Årsmötet

Preliminärt datum: 14/10-21 (torsdag) Börja marknadsföra? Köra liknande som kåren hade då de hade ett inlägg per roll? Ett inlägg med alla roller på olika bilder.

2.11.2 Våldgästa zoom-möte & pitcha programföreningen

Kontakta Hindgren - Soren ska kontakta Hindgren, Nicolina & Per-Sverre Vad ska vi säga? Projektrummen, tröjor, Ödetfredagar företagsträffar? Diskmedel, skrivare, pennor, osv osv ska nämnas. Sälja tröjor och märken nämnas. Förhoppningsvis innan ÖDET-Fredag. Marknadsföra årsmötet!

2.12 Ska kontakta kåren

Denna och förra styrelsens VG-poäng

2.12.1 Workshops:

- Se över & ändra stadgar, kontakta Morgan, fixa eventuella loopholes - Soren, William och Marcus tar det på ovan-nämnda workshopen. Nästa vecka.

2.13 Nästa möte:

Får se efter årsmötet. Preliminärt 21e oktober.

2.14 Nästa workshop:

Se ovan

2.15 Mötet avslutas:

12:48

3 Justering

3.1 Disclaimer

Tillvald ordförande, justeringsperson och sekreterare ansvarar själva för att lämna kommentarer senast 24 dagar efter mötet. Vid avsaknad av protest godkänns därefter protokollet automatiskt under nästa möte och läggs då till handlingarna.

3.2 Justeringspersonens underskrift:

Justeringsperson Joel Pålsson godkänner protokollet 12:56:58